
Bestyrelsesmøde i Stensmosen 

19. marts 2024 klokken 16.45-19.15  

Til stede: Jesper, Olene, Arendse, Tina, Bettina og Kasper 

Afbud: Tetyana og Julie 

Dagsorden  

1. Valg af referent samt afklaring af punkter til eventuelt. 

Kasper 

2. Borgermødet den. 7. marts var nogen afsted? 

Ingen deltog – Borgermøde om budget. Der blev spillet budgetspil med fiktive.  

3. Fodtøj indenfor 

Det har været afprøvet, at man ikke måtte være indenfor med udendørs sko, alle steder i huset. Ud fra 

erfaringerne, er der blevet justeret i reglerne, så det nu er en vurderingssag, hvornår man må beholde 

fodtøj på, for at gå i garderoben med sit barn. Man skal fortsat tage sko af eller anvende skoovertræk, når 

man går videre ind i huset. Punktet sættes på, da et par forældre giver udtryk for enten at reglerne var for 

skrappe, eller at de skrappe regler bør bevares. Vi ønsker bestyrelsens perspektiv ind over dette, for at 

afklare hvordan forældre oplever at det fungerer.  

Bestyrelsen mener: Ros til de fleste forældre for at følge reglerne. Vi fortsætter med de lempede regler. Der 

skal være en måtte inden for døren ved vuggestuens dør, skofri zoner mærket med stiplede linjer i bh og 

vuggestuen. Henstilling til at bruge døren ved krybbegården, hvis man henter i vuggestuen. 

Bestyrelsen er enige, om børn og medarbejder skal gøre det som det fungerer bedst, og at de er fritaget fra 

reglerne. 

Bettina undersøger muligheden for køb af måtte og stiplede linjer og laver skilte. Derudover kigger hun på 

store sko overtræk.  

Kan vi lave skobørste-stativ på arbejdsdag? Af metal og fejekoste? 

4. Økonomi m.m. Bettina giver på hvert møde information, bl.a. et overblik over budget og forbrug samt 

sygefravær.  

Overskud i 2024 pga. pædagogstilling. Maria er ansat i den stilling.  

Minimumsnormering: I Stensmosen ligger man under, men i kommunen ligger man over målet. 

Sygefravær er lavere end for et år siden, men stadig for højt.  

Der kommer ikke en ny pædagogstuderende efter Livia. Der kommer medhjælper i stedet. 

Gulve skiftes de tre dage før påske. 

Der arbejdes på løsninger på legeplads, som er slidt på de grønne områder. Fx græs, kælkebakke, og lille 

bakke. Håber, det bliver lavet inden sommer. 



5. Madordning, der er afstemning i maj måned.  

Bestyrelsen afholder valget i maj. Bestyrelsen skal sørge for at alt foregår rigtigt og skal tælle stemmer.  

6. Nyt fra børnehaven/vuggestuen v/ Tina.  

På mødet besluttes, hvad punktet fremover hedder og indeholder. Fra sidste mødes referat: Tina spørger, 

hvad bestyrelsen ønsker, punktet skal indeholde? Vi sætter punktet på næste møde, og overvejer i 

mellemtiden.  

Kommentarer: Drop info om pædagogiske fokuspunkter, som alle forældre informeres om alligevel. Mere 

om hvordan det går i grupperne, hvordan børnene trives. Gerne information om nye børn, men det er mest 

relevant at grupperne selv informerer om det.  

Bestyrelsens beslutning: Punktet udgår i udgangspunktet, medmindre der er brug for det. Punktet kan 

bruges til, at medarbejderne/ledelsen kan få input til konkrete problemstillinger/udfordringer.  

7. Eventuelt. 

Der er dialogforum den 3. april. Arendse og Jesper vil givetvis deltage. Der er plads til alle. Husk tilmelding 

senest 26. april.  

Parkering: Der er udfordring med parkeringspladser ved børnehaven og vuggestuen. Bettina har forespurgt 

hos trafikteamet. Og afventer svar. 

Bestyrelsen drøftede antal personaler, fordelt over dagen, og især på ydertidspunkterne. 

 

 

 


